
     

 1 

Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 10.4.2012 
 
Přítomni: Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Doc. Janoš, Doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. Neruda, Ing. 

Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková  
Omluveni:  PhDr. Benda - PN 
 
Bod č. 1. – Informace z kolegia rektora 

• Rozdělení rozpočtu UJEP pro rok 2012 - Ing. Janáková seznámila s rozdělením rozpočtu 
UJEP pro rok 2012. Od termínu separátního projednávání návrhu rozpočtu se součástmi 
nedošlo k žádným změnám ve struktuře rozpočtu a je možné ho předložit k projednání v 
AS UJEP.   

• Přijímací řízení 2012/2013 - Dr. Chvátalová seznámila s aktuálními počty uchazečů o 
studium:  

Průběžné počty přihlášek pro akademický rok 2012/13 
 Počet přihlášek k 5. 4. 

2011 
Počet přihlášek k 3. 4. 2012 

(12:00 h) 
Index 

(2012/2011) 
FF 672 674 1,00 
FSE 2526 2102 0,83 
FUD 587 537 0,91 
FVTM 302 298 0,99 
FŽP 525 460 0,88 
PF 3586 2781 0,78 
PřF 910 779 0,86 
FZS 634 700 1,10 
UJEP 9742 8331 0,86 

 
O relevantním srovnání k 10. dubnu bude dr. Chvátalová informovat na poradě proděkany pro 
studium.     

• Dr. Chvátalová dále informovala, že dne 5. 4. 2012 proběhne jednání Reprezentativní 
komise o první části Zásad financování VVŠ pro rok 2013 - stanovení počtu financovaných 
studentů. V souhrnu platí, že MŠMT chce jít cestou snižování počtu financovaných 
studentů a zachování základního normativu na studenta.  

• Prof. Wokoun připomněl jako určitou možnost pro zvýšení počtu zapsaných studentů 
organizovat dřívější zápisy do studia.  

• Přítomní obdrželi přehled nezaměstnanosti absolventů jednotlivých VVŠ podle typu 
studijních programů. Dr. Chvátalová jej komentovala a zdůraznila, že ve srovnání 
s ostatními VVŠ vykazuje UJEP vyšší nezaměstnanost pouze v Mgr. programech, naopak 
v Bc. a Ph.D. programech zůstává pod průměrem ostatních.  

• Informace o Kampusu UJEP - Ing. Janáková informovala, že stavba probíhá v souladu 
s harmonogramem a termín kolaudace dne  30. 9. 2012 dosud není ohrožen. Dodala, že 
AS UJEP schválil částku 6 mil. korun na dofinancování budovy MFC.  

• Doc. Švec informoval, že bylo ukončeno výběrové řízení na ředitele Vědecké knihovny. 
Byly doručeny nabídky a dne 3. 4. 2012 dojde k otevření obálek.  

• Doc. Švec sdělil, že MŠMT vyhodnotí projekty OP VaVpI do konce dubna 2012.  
• Doc. Švec zároveň děkany požádal, aby revidovali proděkany pro rozvoj avizované 

požadavky součástí na využití aul v MFC, neboť jím obdržené informace nejsou ve všech 
případech v souladu s informacemi, které dodali do Investiční strategie UJEP na roky 
2012–20. FŽP v MFC výukové prostory nepotřebuje. Celkový počet studentů fakulty 
v následujících letech se pravděpodobně bude pohybovat do 700 – 800 osob. 

• MFC bude pro výuku k dispozici od LS ak. roku 2012/2013.   
• Prof. Wokoun informoval, že byl stanoven název budovy A jako Centrum přírodovědných a 

technických oborů. 
• IMIS – nové příkazy rektora: 

Příkaz rektora č. 2/2012 Úhrady za mimořádné a nadstandardní úkony spojené se 
studiem,  
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Příkaz rektora č. 3/2012 ke Směrnici rektora č. 2/2012 Cestovní náhrady při zahraničních 
pracovních cestách a v rámci stipendií zaměstnanců UJEP,  
Příkaz rektora č. 4/2012 Organizační řád UJEP s Dodatkem č. 1, 
Příkaz rektora č. 5/2012 Statut Vědecké knihovny UJEP,  
Příkaz rektora č. 6/2012 k poplatkům spojeným se studiem pro akad. rok 2012/2013,  
Směrnice rektora č. 3/2012 Podpora sportovní reprezentace na UJEP,  
Směrnice rektora č. 4/2012 k řízení a financování projektové činnosti, 
Dodatkem č. 2 ke Směrnici kvestora č. 2/2008 k oběhu účetních dokladů na UJEP a jejich 
zpracování. 

• Prof. Wokoun informoval o návštěvě z MŠMT – náměstkyni ministra Ing. Eva Bartoňová 
s ředitelkou odboru investic Ing. Yvetou Kurfürstovou přijely sdělit vedení UJEP pozitivní 
zprávu stran výstavby budovy Centra přírodovědných a technických oborů pro PřF, FVTM 
a FŽP. 

• Ing. Semerádová informovala o výsledcích interního auditu na Vyplácení mimořádných 
stipendií na Pedagogické fakultě UJEP. Cílem auditu bylo ověřit vyplácení mimořádných 
stipendií na Pedagogické fakultě UJEP v období let 2010–2011. Interní auditorka 
zpracovala ze systémové části auditu souhrn zjištění, který předala děkanům jako 
informaci a podklad k jejich kontrolní činnosti v rámci fakult – předáno tajemníkovi 
a stud.odd. 

• Od 28. 3. 2012 je vystavena na vnitřních stránkách UJEP k připomínkování do 17. 4. 
2012 první verze Výroční zprávy o činnosti UJEP za rok 2011.  

• Ve dnech 23. –24. 4. 2012 se konají na univerzitě Dny vědy a umění 2012.  
• Mgr. Šiková informovala, že dne 25. 4. 2012 pořádá Studentská unie UJEP Majáles 2012. 

Letošní 5. ročník s tematikou ZOO se bude konat od 14:00-22:00 h v Letním kině v Ústí 
nad Labem. Na dvou podiích se představí šest kapel včetně studentských seskupení na 
stage UJEP. Studentský svátek zahájí průvod masek ve 13:13 h od studentských kolejí.  
Aby bylo zabráněno rušení nočního klidu, bude zajištěno pokračování akce od 22:00 h v 
Music clubu Doma, kde se bude konat oficiální afterparty. 

• Doc. Havlíček požádal, zda by bylo možné připravit z hlediska UJEP stanovisko k tomu, 
jaké jsou kompetence garantů studijních oborů. Dr. Chvátalová připraví návrh k projednání 
na květnovém kolegiu rektora. 

• Prof. Jílková sdělila, že požádá proděkany pro vědu o zaslání přehledu námětů projektů 
FRVŠ za jednotlivé fakulty s krátkou anotací a rámcovým rozpočtem do 25. 4. 2010. 
Doporučuje se, aby se fakulty samy spojovaly již nad projektovými záměry. 

• Prof. Wokoun požádal děkany, aby projednali se zaměstnanci způsob kontaktu s médii. 
Na květnovém KR předloží návrh směrnice „Kodex mediálního chování zaměstnance 
UJEP“, který bude záležitosti kontaktu s médii upravovat.   

 
Bod č. 2. Studijní obory  
• N.-Mgr. obory OH a RK + Bc. studijní obor „Regionální environmentální správa“ – probíhá 

kontrola a kompletace materiálů.  
      Z.: děkan + KSPV, KTEV, KPV 
• Stud. plán OŽP – před reakreditací st. programu (za 2 roky) zvážit na katedrách inovaci ve 

smyslu snížení počtu předmětů jejich kumulací i vypuštěním některých PVP. 
      Z.: děkan + KSPV, KTEV, KPV 
 
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  
• Proběhl příjem přihlášek do jednotlivých studijních oborů. Počet uchazečů dle doručených 

přihlášek je 521, některé jsou zdvojené.  
• K dnešnímu dni na FŽP studuje 763 studentů. 
 
Bod č. 4 Úvazky, personální zajišt ění výuky v LS 
• Drobné změny v rozvrhu byly realizovány, jsou uvedeny ve STAGu – pozor na kontroly AK 

a MŠMT! 
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Různé: 
 
Děkan  
- Proběhlo závěrečné hodnocení výsledku projektu „Modelové řešení revitalizace prům. 

regionů…“ pod vedením prof. Vráblíkové. Bylo konstatováno, že bylo dosaženo vynikajících 
výsledků. 

- Na KPV projednat projekt OPVK „Popularizace VaV“ (změna názvu – „Popularizace vědy“ 
z 3/2011, Doc. Klusoň). Zapojit KTEV, podat návrh řešitele a spoluřešitelů projektu – 
rozpracováno.  

- Příprava certifikace FŽP dle ISO – zajišťuje Ing. Novotný (forma DP), je jednáno 
o sponzorování s GŘ Lafarge Cement, a.s. Čížkovice. Byla doručena pozvánka na jednání 
Praze – zúčastní se Mgr. Vojtíšek, Ing. Novotný a Bc. Brychtová. Kolegium bylo seznámeno 
o průběhu zavádění – 11/5/20012 bude probíhat místní projednání. 

- Cyklus seminářů „Národní kvalifikační rámec terciárního vzdělávání“ – pozvánky 
- Projekty TIP a ALFA – jednání v DSK, spol. s r.o.– viz zápis. 
- Jednání o rozpočtu FŽP – 20 % mezd FŽP je v r. 2012 hrazeno z mimorozpočtových zdrojů – 

projektů. Je žádoucí z dotace MŠMT uhradit maximum platů na přímé výuce. Vedoucí kateder 
do 15. 4. 2012 předají přehled odučených hodin v LS a předpoklad na ZS 2012/2013.     

 Z.: ved. kateder, T.: 15.4.2012 
- Zvážit: 

- Optimální počet stud. skupin v ročnících v následujícím ak. roce pro přípravu rozvrhu. 
- Snížit počet PVP 
- Zákl. úvazek odb. asistenta 15 hod., doc. 9 hod., prof. 7 hod.  
- KS – spojení skupin u 1. roč. v průběhu semestru. 
- Organizaci zápisů do 1. ročníků v dřívějším termínu – 7/2012! Může přispět k vyššímu 

počtu zapsaných studentů! 
 
Doc. Lou čka  
- Plechové nástěnky – 3 objednat pro potřeby kateder 
-     Předkládat návrhy na podporu přijímacího řízení – viz akce AS FŽP. 
 
Doc. Janoš  
- ENVIMOD – monitorovací zpráva předána v termínu, interní rozpočet bude předán tento 

týden (2 mil. Kč) 
- FRVŠ – vyhlášena jen část okruhů – A – velké investiční projekty zůstávají. T.: do 20/4/2012  

předat návrhy s anotacemi do univerzitního předkola doc. Janošovi – přednost mají společné 
projekty fakult. 

- GAČR – nové vyhlášení v květnu 2012. 
- Projekt habilitací – předložit požadavky na osoby. 
- Centrum kompetence schváleno – „Vývoj kompozitů na bázi grafenu“ – nositelem ÚACH Řež, 

probíhá jednání o platnosti rozpočtu a termínech.  
- IGA – stud. granty, návrhy z FŽP přijaty komisí UJEP. Čerpání prostředků – stipendia – řešit 

dle platné směrnice s výplatami např. za semestr.  
 
Ing. Br ůna  
- Operační programy – vše dle nové směrnice „Řízení a financování projektové činnosti“, bude 

vytvořena databáze projektů. Koordinátor a finanční manažer projektů budou určováni dle 
příkazu rektora „Řízení a financování projektové činnosti“. 

- Univerzitní knihovna – psací stoly budou poskytnuty univerzitní knihovně. Další vybavení – PC 
a kopírky zůstanou na FŽP. 

- Investiční strategie – viz podklady z Č.Hrádku. 
- E-learning – využívání studenty PS a hlavně KS! 
- Rozšířit nabídky komerční činnosti firmám a veřejnosti – součást příjmů a propagace fakulty! 
 
Mgr. Bogan  
- Příprava rozvrhu na akademický rok 2012/2013 – podklady doru čit prod ěkanovi do týdne! 
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- Obor VH – v presenční formě nyní studuje pouze 30 studentů ve všech ročnících!  
- Komise ke SZZ – přednostně Prof. a doc., odb. asistenti jen schválení VR FŽP, vždy řádné 

obsazení komisí. Zkoušet dle aktuálních zkušebních okruhů vyvěšených na webu. KD 
dohodnuto nelosovat otázky! 

- Univerzitní centrum podpory pro studenty se specifickými vzdělávacími potřebami – zájemci o 
účast 

- Potřeba přípravy soustavné propagační činnosti – propagační materiály písemné, ppt. 
prezentace, ústní prezentace – využívat prezentace prostřednictvím rektorátu UJEP. 
Podklady z fakult poskytnou řídící pracovníci a řešitelů projektů, kteří základní informace mají! 

 
Mgr. Vojtíšek  

- ISO – audit – pátek 22/6/2012,  
- Rozpočet a mzdy – viz výše. 

 
Mgr. Marková 
- Den Země – úklid Habrovického potoka. 
 
Ing. Neruda   
- ERASMUSDAY – 9/5/2012 PF. 
- Prof. Ilgi Kaplan (Turecko) – 12.4.2012 od 9.00 hod. - přednáška v uč. 602 na téma 

„Biovodík“. 
- Prof.  přednáška19/2/2012 – nebezpečné odpady. 
- 2.-7./5 /2012– Jekaterinburg – jednání na FŽP a UJEP. 
 
Prof. Vráblíková 
- Institucionální prostředky – rozdělení a použití je v kompetenci vedoucího katedry. 
- Bc. práce – je doporučeno omezit počet Bc. prací vedených 1 pedagogem se 100 %-ním 

úvazkem na 10 – je nutné rozdělení témat na další katedry,  
- Propagace fakulty, spolupráce s dalšími fakultami, využití studentů. 

 
 

Příští kolegium bude mimořádně v pond ělí 30/04/2012 od 13:00 hodin , KV 211. 
 
 
Zapsal:  Ing. M.Richter, děkan 
 


